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Protokół nr 30/2025  

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 31 marca 2025 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Maciej Bryś  - Przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

4. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu 

5. Pan Piotr Kędzia  - członek Zarządu        

   

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel     - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pani Karolina Poniewiera   - p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

        Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego 

         w Wieluniu 

4. Pani Iwona Wieteska  - z-ca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD w Wieluniu) 

5. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu  
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6. Pani Emilia Łaniewska  - dyrektor Domu Pomocy Społecznej  

         w Skrzynnie (DPS w Skrzynnie) 

7. Pani Renata Marut-Kozioł  - główna księgowa Domu Pomocy 

        Społecznej w Skrzynnie (DPS w Skrzynnie) 

8. Pani Beata Korczewska             - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy

          Rodzinie w Wieluniu (PCPR w Wieluniu) 

9. Pani Katarzyna Wyrębak            - dyrektor Zespołu Szkól Specjalnych Nr 3 

                  w Wieluniu (ZSS w Wieluniu) 

10. Pani Bożena Krej              - naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa 

         Powiatowego w Wieluniu 

11. Pani Barbara Mazur            - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

                  Wychowawczego w Gromadzicach (SOSW 

         w Gromadzicach)  

12. Pani Renata Tatara             - dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego 

         im. Janusza Korczaka w Wieluniu  

         (II LO w Wieluniu) 

13. Pan Zenon Kołodziej             - naczelnik Wydziału Promocji i Aktywności 

                   Społecznej w Starostwie Powiatowym 

         w Wieluniu 

 

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie XXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla publicznych oraz niepublicznych szkół i placówek 
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oświatowych dotowanych z budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii drogi gminnej drogi wewnętrznej zlokalizowanej na działce  

nr ewidencyjny 592 obręb Ruda. 

8. Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotr Rychlika  

w sprawie bezpieczeństwa drogowego w obrębie skrzyżowania w miejscowości 

Zmyślona oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi. 

9. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie:  

a) o wystąpienie do Wojewody Łódzkiego z prośbą o dofinansowanie  

ze środków z budżetu państwa zadań własnych powiatu z zakresu pomocy 

społecznej w kwocie 390 396,61 zł stanowiącej 80% kosztów zadań 

dotyczących ochrony przeciwpożarowej; 

b)  o zabezpieczenie przez Powiat Wieluński 20% kosztów,  

tj. kwotę 97 599,15 zł. 

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy  

SP ZOZ w Wieluniu w dniu 14.03.2025 r.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań 

zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 

ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 r. oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji.  

13. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Wieruszowskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę  

i wychowanie dziecka umieszczonego w Rodzinnym Domu Dziecka. 
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14. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Pajęczańskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej. 

15. Rozpatrzenie pisma. Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu nr: PCPR.011-2.2025 z dnia 11 marca 2025 r w sprawie przyznania 

dodatkowych środków na funkcjonowanie PCPR w Wieluniu w roku 2025  

w kwocie 20 000,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie przeniesienia 

infrastruktury teleinformatycznej.  

16. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na podpisanie umowy darowizny rzeczowej przez Powiat 

Wieluński z firmą Glassini sp. z o.o. na rzecz Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w  sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 18 września 2023 roku 

dotyczącego przekazywania środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 3 w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu oraz 

Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 18 września 2023 roku dotyczącego 

przekazywania środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Gromadzicach. 

18. Przyjęcie informacji o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu na rok 2025. 

19. Przyjęcie informacji o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Gromadzicach na rok 2025. 

20.  Zapoznanie z pismem rodziców dzieci z Specjalnego Ośrodka Szkolno 

- Wychowawczego w Gromadzicach z prośbą o wsparcie działań na rzecz 

poprawy funkcjonowania placówki w Gromadzicach oraz z odpowiedzią 

Dyrektora placówki na kwestie poruszone w piśmie rodziców.  

21. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego  

w Gromadzicach nr: SOSW.3110.6.2025 z dnia 13 marca 2025 r. w sprawie 

przyznania środków finansowych na wykonanie prac remontowych, zgodnie  

z załączonym pismem. 

22. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o wyrażenie zgody na przyznanie godzin dla oddziału klasy 

menagerskiej na realizację dodatkowych zajęć edukacyjnych od roku szkolnego 

2025/2026. 
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23.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu. 

24. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania 

reprezentantów Powiatu Wieluńskiego w Związku Powiatów Województwa 

Łódzkiego.  

26. Rozpatrzenie wniosku Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z dnia  

19 marca 2025 r. w sprawie przyznania środków finansowych w kwocie 300,00 zł  

na zakup karty podarunkowej, jako nagrody głównej w konkursie na logo 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – dot. uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – dot. uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

30. Sprawy bieżące.  

31. Wolne wnioski.  

32. Zamknięcie XXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 1 
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Otwarcie XXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył  

XXX posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 3 członków Zarządu Powiatu, 

nieobecni są Pan Krzysztof Dziuba oraz Pan Łukasz Dybka, zatem wszystkie decyzje 

podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w punkcie pn.: „Sprawy bieżące” znajduje się materiał dotyczący powołania 

Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartego konkursu 

ofert dla organizacji pozarządowych oraz innych podmiotów wymienionych  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na powierzenie realizacji zadania publicznego,  

na zasadach regrantingu, dotyczącego rozwoju, promocji Powiatu Wieluńskiego oraz 

aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, sportu i turystyki,  

a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji zadań publicznych  

w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2025 roku. Zapytał, czy są uwagi  

do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku 

obrad. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 3 członków Zarządu, nieobecni są: Pan Krzysztof Dziuba 

oraz Pan Łukasz Dybka). 

 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie XXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla publicznych oraz niepublicznych szkół i placówek 

oświatowych dotowanych z budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

6. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii 

zaliczenia do kategorii drogi gminnej drogi wewnętrznej zlokalizowanej na działce  

nr ewidencyjny 592 obręb Ruda. 

8. Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotr Rychlika  

w sprawie bezpieczeństwa drogowego w obrębie skrzyżowania w miejscowości 

Zmyślona oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi. 

9. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie:  

a) o wystąpienie do Wojewody Łódzkiego z prośbą o dofinansowanie ze środków  

z budżetu państwa zadań własnych powiatu z zakresu pomocy społecznej  

w kwocie 390 396,61 zł stanowiącej 80% kosztów zadań dotyczących ochrony 

przeciwpożarowej; 

b)  o zabezpieczenie przez Powiat Wieluński 20% kosztów,  

tj. kwotę 97 599,15 zł. 



8 
 

10. Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy  

SP ZOZ w Wieluniu w dniu 14.03.2025 r.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań 

zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz 

ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 r. oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji.  

13. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Wieruszowskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę  

i wychowanie dziecka umieszczonego w Rodzinnym Domu Dziecka. 

14. Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Pajęczańskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej. 

15. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu nr: PCPR.011-2.2025 z dnia 11 marca 2025 r w sprawie przyznania 

dodatkowych środków na funkcjonowanie PCPR w Wieluniu w roku 2025  

w kwocie 20 000,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie przeniesienia 

infrastruktury teleinformatycznej.  

16. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie 

wyrażenia zgody na podpisanie umowy darowizny rzeczowej przez Powiat 

Wieluński z firmą Glassini sp. z o.o. na rzecz Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu.  

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w  sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 18 września 2023 roku 

dotyczącego przekazywania środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 3 w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu oraz 

Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 18 września 2023 roku dotyczącego 
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przekazywania środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Gromadzicach. 

18. Przyjęcie informacji o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu na rok 2025. 

19. Przyjęcie informacji o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Gromadzicach na rok 2025. 

20.  Zapoznanie z pismem rodziców dzieci z Specjalnego Ośrodka Szkolno 

- Wychowawczego w Gromadzicach z prośbą o wsparcie działań na rzecz 

poprawy funkcjonowania placówki w Gromadzicach oraz z odpowiedzią 

Dyrektora placówki na kwestie poruszone w piśmie rodziców.  

21. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego  

w Gromadzicach nr: SOSW.3110.6.2025 z dnia 13 marca 2025 r. w sprawie 

przyznania środków finansowych na wykonanie prac remontowych, zgodnie  

z załączonym pismem. 

22. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o wyrażenie zgody na przyznanie godzin dla oddziału klasy 

menagerskiej na realizację dodatkowych zajęć edukacyjnych od roku szkolnego 

2025/2026. 

23.  Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu. 

24. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym  

i wojewódzkim w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich 

Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania 

reprezentantów Powiatu Wieluńskiego w Związku Powiatów Województwa 

Łódzkiego.  

26. Rozpatrzenie wniosku Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z dnia  

19 marca 2025 r. w sprawie przyznania środków finansowych w kwocie 300,00 zł  

na zakup karty podarunkowej, jako nagrody głównej w konkursie na logo 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego.  
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27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – dot. uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – dot. uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

30. Sprawy bieżące.  

31. Wolne wnioski.  

32. Zamknięcie XXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 3 głosach „za”) przyjął protokół 

Nr 29/2025 z XXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 3 członków 

Zarządu Powiatu, nieobecni: Pan Krzysztof Dziuba oraz Pan Łukasz Dybka).  

 

 

Pkt 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla publicznych oraz niepublicznych szkół i placówek oświatowych 

dotowanych z budżetu Powiatu Wieluńskiego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że inne 

samorządy przedstawiły taką samą treść uchwały jak przedstawił Powiat Wieluński  

i zostały opublikowane, natomiast do podjętej przez Radę Powiatu w Wieluniu 

uchwały zgłoszone zostały uwagi i należy ją poprawić. Dodał, że korzystając z okazji 

zwołania sesji nadzwyczajnej, chcą przedłożyć poprawioną uchwałę zgodnie  

ze zgłoszonymi uwagami.  

 

 

Na salę obrad wchodzi Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu obraduje w czteroosobowym składzie, nieobecny Pan Łukasz Dybka.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 285/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych oraz 

niepublicznych szkół i placówek oświatowych dotowanych z budżetu Powiatu 

Wieluńskiego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała  ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 6 

Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2024. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2024 (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia opinii zaliczenia 

do kategorii drogi gminnej drogi wewnętrznej zlokalizowanej na działce  

nr ewidencyjny 592 obręb Ruda. 

 

  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że wpłynął wniosek Pana Burmistrza o wyrażenie opinii dot. zaliczenia do kategorii 

drogi gminnej. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest  

„za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 286/25 w sprawie wyrażenia opinii zaliczenia do kategorii drogi gminnej drogi 

wewnętrznej zlokalizowanej na działce nr ewidencyjny 592 obręb Ruda (głosowało  

4 członków Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 8 

Zapoznanie z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotr Rychlika  

w sprawie bezpieczeństwa drogowego w obrębie skrzyżowania w miejscowości 

Zmyślona oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Iwonę 

Wieteskę, zastępcę kierownika PZD w Wieluniu oraz Panią Karolinę Poniewierę,  

p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg oraz udzielił głosu Panu 

Jakubowi Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu powiedział, że nie wnosi 

uwag do merytorycznej części odpowiedzi, ale prosi by nie stosować słowa 

„rozmalować”, dlatego że we współczesnym słowniku języka polskiego nie 

funkcjonuje takie słowo, ostatnia wzmianka pojawia się w słowniku z 1916 roku. 

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika PZD w Wieluniu 

odpowiedziała, że zostanie zastąpione w odpowiedzi słowem „umieścić” lub 

„pomalować”. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jakie będą ustawione 

urządzenia BRD, czy to są barierki by samochód nie wjechał na ścieżkę rowerową.  

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika PZD w Wieluniu 

odpowiedziała, że będą to dwa pachołki, które będą oznaczone i zostaną wkręcone 

w nawierzchnię. Dodała, że nazywają się one urządzenia bezpieczeństwa ruchu 

drogowego (BRD). 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że urządzeń BRD 

jest dużo i myślał, że będzie to barierka. 

Pani Iwona Wieteska - zastępca kierownika PZD w Wieluniu 

odpowiedziała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście Wieluńskim podjęto decyzję by były to urządzenia BRD, a dokładniej dwa, 

oznaczone pachołki. Dodała, że oznakowanie poprzez pomalowanie jest skuteczne 

w lecie, natomiast zimą jest niewidoczne.  

Pani Karolina Poniewiera – p.o. naczelnika Wydziału Komunikacji, 

Transportu i Dróg dodała, że w ten sposób jest zaznaczona linia jazdy.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem projektu 

odpowiedzi ze zmianami w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zapoznał się  

z wnioskiem radnego Rady Powiatu w Wieluniu Pana Piotr Rychlika w sprawie 

bezpieczeństwa drogowego w obrębie skrzyżowania w miejscowości Zmyślona oraz 

zaakceptował projekt odpowiedzi wraz ze zmianami polegającymi na zastąpieniu 

słowa „rozmalować” słowem „pomalować” lub „umieścić” (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Łukasz Dybka). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził przerwę  

w obradach Zarządu Powiatu na czas trwania sesji Rady Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił po przerwie 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym składzie. 

 

 

Pkt 9  

Rozpatrzenie prośby Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie: 

a) wystąpienie do Wojewody Łódzkiego z prośbą o dofinansowanie ze środków  

z budżetu państwa zadań własnych powiatu z zakresu pomocy społecznej  

w kwocie 390 396,61 zł stanowiącej 80% kosztów zadań dotyczących ochrony 

przeciwpożarowej; 

b) zabezpieczenie przez Powiat Wieluński 20% kosztów, tj. kwotę 97 599,15 zł. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Emilię 

Łaniewską, dyrektor DPS w Skrzynnie, Panią Renatę Marut - Kozioł, główną 
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księgową DPS w Skrzynnie oraz Panią Patrycję Świtalską, kierownik Oddziału 

Zdrowia i Spraw Społecznych oraz udzielił głosu Pani Emilii Łaniewskiej. 

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie omówiła przedmiotową 

sprawę.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w tym wniosku 

został ujęty system oddymiania klatek schodowych oraz wymiana rur wentylacyjnych,  

o których wcześniej była rozmowa, ponieważ wtedy była mowa o kwocie około  

300 tys. zł, a we wniosku jest ujęta kwota 500 tys. zł, czy w związku z tym zwiększył 

się zakres robót. 

Pani Renata Marut – Kozioł – główna księgowa DPS w Skrzynnie 

odpowiedziała, że zwiększył się zakres.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jaka jest szansa 

otrzymania tego dofinansowania.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała,  

że wszystko zależy od możliwości i od decydentów na szczeblu wojewódzkim. 

Pani Renata Marut – Kozioł – główna księgowa DPS w Skrzynnie 

odpowiedziała, że z posiadanych informacji wiedzą, że domy pomocy społecznej 

(DPS) otrzymywały to dofinansowanie. Dodała, że jeden z DPS z którym 

współpracują otrzymał środki na wymianę systemu przeciwpożarowego, czyli z tego 

samego zakresu.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie dodała, że z obecnym 

stanem można było trwać jeszcze długo, ponieważ kiedy budynek został oddany  

do użytku obowiązywały inne przepisy, w trakcie lat pracy zmieniło się bardzo dużo. 

Nadmieniła, że posiadają drzwi przeciwpożarowe, ale one nie są dymoszczelne,  

a obecnie przepisy nakazują posiadanie takich drzwi. Powiedziała, że podobnie jest  

z hydrantami wewnętrznymi, a jeśli chcą wykonać jakieś prace w domu to konieczne 

są pozwolenia. Dodała, że w tym roku chcą uruchomić usługi krótkoterminowe, ale  

by móc je uruchomić, to konieczne było pozwolenie. Zaznaczyła, że to z kolei wiązało 

się z wystąpieniem do Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  

w Wieluniu o zastosowanie odstępstwa. Podkreśliła, że cały ten proces powoduje,  

że od roku nie mogą uruchomić wspomnianych usług, na które jest duże 

zapotrzebowanie, a ośrodki pomocy społecznej składają zapytania ofertowe  

o świadczenie tych usług. Powiedziała, że dzięki poszerzeniu oferty, zwiększyły by 

się dochody DPS-u, więc niezbędne jest wykonanie wszystkich zaleceń Komendanta 
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Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wieluniu, by otrzymać pozwolenie  

na użytkowanie i dalej móc prowadzić inwestycje, ponieważ na prace związane  

z prawem budowlanym będą potrzebne kolejne pozwolenia.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że budżecie 

powiatu jest zaplanowana inwestycja pn.: „Przebudowa przyłącza kanalizacyjnego”  

i ma rozumieć, że jest to związane z ochroną środowiska. 

Pani Renata Marut – Kozioł – główna księgowa DPS w Skrzynnie 

odpowiedziała, że tak. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy przebudowa 

przyłącza jest wyceniona na podstawie kosztorysu, ponieważ jest ona bardzo duża.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała,  

że konieczne jest wykonanie kraty koszowej żeby rzeczy, które się odławiają  

w DPS-ie nie przedostały się do systemu kanalizacyjnego. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedziała, że ma to służyć 

wstępnemu podczyszczaniu.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie powiedziała, 

 że ta krata ma zatrzymać wszystko to, co może potem blokować cały system 

kanalizacji. Dodała, że wartość kraty to około 60-70 tys. zł.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy to wynika  

z warunków wydanych przez Gminę Ostrówek. 

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała, że tak. 

Dodała, że otrzymała informację od Wójta Gminy Ostrówek, że jeśli DPS w Skrzynnie 

chce przyłączyć się do systemu kanalizacyjnego, to konieczne jest wykonanie kraty. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu Powiatu zapytał, co dzieje się  

z zanieczyszczeniami z kraty.  

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała,  

że będą traktowane jako skratki i odbierać je będzie firma specjalizująca się 

odbiorem tego rodzaju odpadów. Dodała, że będą one magazynowane i ta firma 

odbierać je będzie w większej ilości. Zaznaczyła, że zarówno Gmina Ostrówek jak  

i DPS w Skrzynnie korzystają z usług jednego inżyniera nadzorującego pracę 

przyzakładowej oczyszczalni, który wie, co znajduje się w kanalizacji w DPS-ie, więc 

bez zakupu kraty mogłoby doprowadzić do awarii całego systemu kanalizacji 

gminnej.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że firma pobiera 

również za taką usługę niemałe pieniądze.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że przede 

wszystkim należy wystąpić do Wojewody Łódzkiego i oczekiwać na decyzję 

dotyczącą przyznania środków.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w momencie 

składania wniosku, wkład własny ma być zabezpieczony w budżecie, czy wystarczy 

oświadczenie o zabezpieczeniu środków. 

Pani Emilia Łaniewska – dyrektor DPS w Skrzynnie odpowiedziała,  

że wystarczy oświadczenie. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” wyrażeniem zgody   

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył prośbę Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie:  

a) o wystąpienie do Wojewody Łódzkiego z prośbą o dofinansowanie  

ze środków z budżetu państwa zadań własnych powiatu z zakresu pomocy 

społecznej w kwocie 390 396,61 zł stanowiącej 80% kosztów zadań dotyczących 

ochrony przeciwpożarowej; 

b) o zabezpieczenie przez Powiat Wieluński 20% kosztów, tj. kwotę 97 599,15 zł  

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 10  

Przyjęcie informacji Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy  

SP ZOZ w Wieluniu w dniu 14.03.2025 r. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu o podjętych uchwałach Rady Społecznej przy SP ZOZ w Wieluniu w dniu 

14.03.2025 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 11  

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań 

zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji organizacjom pozarządowym  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jego konsultacji. 

 

 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że zostanie 

wybrane sześć organizacji, skoro pula środków wynosi 30 tys. zł. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, ale na ten moment jest to ogłoszenie  

o rozpoczęciu konsultacji i jeśli nie będzie żadnych uwag, to będzie ogłoszony nabór. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy na podstawie 

doświadczenia z lat ubiegłych, organizacje chętnie biorą udział w konkursie. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak, choć są to najczęściej te same organizacje, 
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które biorą udział w konkursie w celu pozyskania środków w celu organizowania 

turnusów lub innych przedsięwzięć i jest to dodatkowe wsparcie finansowe.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 287/25 w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na wsparcie realizacji w 2025 r. zadań zlecanych przez Powiat Wieluński do realizacji 

organizacjom pozarządowym z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia projektu 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego Powiatu 

Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia 

ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 r. oraz ogłoszenia przeprowadzenia jego 

konsultacji. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Beatę 

Korczewską, dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wieluniu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy jeśli zgłosi się 

osoba do prowadzenia to ma otrzymywać wynagrodzenie ryczałtowe bez względu 

czy jest konieczność pracy.  
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że tak z zaznaczeniem, że musi zapewnić trzy miejsca 

noclegowe dla mieszkańców Powiatu Wieluńskiego w ośrodku. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy można 

podnieść wynagrodzenie, w przypadku, gdy ośrodek będzie musiał być uruchomiony 

przez cały rok.  

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że nie. Dodała, że zabezpieczona jest kwota 20 tys. zł.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co dzieje się 

obecnie jeśli zdarzają się sytuacje kryzysowe, a nie ma ośrodka. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że gminy podpisują porozumienie z innymi ośrodkami. Dodała, że jest  

to obowiązkiem powiatu by zabezpieczył miejsca, czyli podpisał porozumienie  

z ośrodkiem. Powiedziała, że jeśli jest umieszczana osoba w ośrodku interwencji 

kryzysowej, to koszty wtedy ponosi gmina, powiat musi zorganizować miejsce. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, dlaczego nie 

zgłasza się osoba chętna do prowadzenia takiego ośrodka.  

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że w najbliższej okolicy nie ma ośrodka, choć w planach na ten rok jest wraz z Panią 

kierownik odwiedzenie takiego ośrodka. Dodała, że prowadzone były kiedyś 

rozmowy z ośrodkiem Caritas w okolicach Kępna i osoba prowadząca wyraziła chęć, 

jednak wniosku nie złożyła. Podkreśliła, że wszystkie ośrodki mają zapełnione 

miejsca, ale może po przeprowadzeniu rozmów, uda się podpisać porozumienie  

z którymś ośrodkiem.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 288/25  w sprawie przyjęcia projektu ogłoszenia otwartego konkursu ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy o pomocy 

społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej w 2025 r. oraz 

ogłoszenia przeprowadzenia jego konsultacji (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt. 

 

 

Pkt 13 

Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Wieruszowskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie 

dziecka umieszczonego w Rodzinnym Domu Dziecka. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

dyrektor. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem 

postanowień porozumienia w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia porozumienia pomiędzy Powiatem Wieruszowskim a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie dziecka 

umieszczonego w Rodzinnym Domu Dziecka (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 14 
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Zaakceptowanie postanowień porozumienia pomiędzy Powiatem Pajęczańskim  

a Powiatem Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu  

i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

dyrektor. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy noworodek 

oddany do „Okna życia” będzie umieszczony w Interwencyjnym Ośrodku 

Preadopcyjnym „Tuli-Luli”. 

Pani Beata Korczewska - dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Dodała, że w przypadku dziecka umieszczonego w niezawodowej rodzinie 

zastępczej w powiecie pajęczańskim, to wtedy w ośrodku nie było miejsca,  

a ta rodzina się zgodziła przyjąć dziecko. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” zaakceptowaniem 

postanowień porozumienia w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

postanowienia porozumienia pomiędzy Powiatem Pajęczańskim a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie przyjęcia dziecka oraz warunków jego pobytu i wysokości 

wydatków na jego opiekę i wychowanie w rodzinie zastępczej (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 15  

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu nr: PCPR.011-2.2025 z dnia 11 marca 2025 r w sprawie przyznania 

dodatkowych środków na funkcjonowanie PCPR w Wieluniu w roku 2025  
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w kwocie 20 000,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie przeniesienia infrastruktury 

teleinformatycznej. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

dyrektor. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu zapytał, czy byłaby to nowa 

centrala telefoniczna. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że zupełnie nowa nie, ponieważ zostałyby wykorzystane już zainstalowane 

przewody, ale reszta powinna być nowa.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że to jest wydatek 

inwestycyjny.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, ile jest zewnętrznych 

numerów. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że jeden i telefon komórkowy. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że jeśli ktoś 

dzwoni na ten numer to jest on blokowany. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że w takim przypadku nikt się do PCPR nie dodzwoni, ani żaden pracownik nie 

zadzwoni nigdzie.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, jakiej mocy jest 

dostęp do Internetu i czy jest to światłowód. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

posiadają światłowodu, ponieważ firma Orange twierdzi, że w budynku w którym 

znajduje się PCPR nie ma możliwości wykonania światłowodu. Dodała, że jeśli 

chodzi o moc to jest to około 20GB i to w zupełności wystarcza, natomiast jest 

potrzeba zmiany na światłowód. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że bardzo rozwinął 

się w ostatnim czasie usługi telekomunikacyjne telefonii stacjonarnej przez Internet  
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i w takim przypadku nie ma potrzeby instalowania centrali osobistej, ponieważ jest 

wirtualna centrala, która jest obsługiwana przez system telekomunikacyjny. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała,  

że podczas wstępnych rozmów z firmą, która instaluje światłowód zostało 

wspomniane o łączu internetowym by nie blokować numerów telefonu,  

ale szczegółowo nie zostało to omówione.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest  

to dobre rozwiązanie. Zaproponował, by pozostawić sprawę „w toku” w celu 

dokładnego zbadania takie rozwiązania. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że takie 

rozwiązanie również będzie kosztowne, ponieważ konieczne będzie zakupienie 

nowych telefonów, ale system bardziej funkcjonalny.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że może 

udostępnić kontakt do firmy, z którą współpracuje Urząd Gminy w Czarnożyłach.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy w toku w celu poszukania innego rozwiązania (głosowało  

5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na podpisanie umowy darowizny rzeczowej przez Powiat Wieluński z firmą 

Glassini sp. z o.o. na rzecz Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu w sprawie wyrażenia 

zgody na podpisanie umowy darowizny rzeczowej przez Powiat Wieluński z firmą 

Glassini sp. z o.o. na rzecz Zespołu Szkół nr 1 w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w  sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 18 września 2023 roku 

dotyczącego przekazywania środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 3 w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu oraz Aneksu 

Nr 1 do Porozumienia z dnia 18 września 2023 roku dotyczącego przekazywania 

środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Gromadzicach. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią 

Katarzynę Wyrębak, dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Wieluniu oraz Panią 

Bożenę Krej, naczelnik Wydziału Edukacji oraz udzielił jej głosu. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 289/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Aneksu Nr 1 do Porozumienia  

z dnia 18 września 2023 roku dotyczącego przekazywania środków z Powiatu 

Wieluńskiego do Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 3 w Zespole Szkół Specjalnych 

w Wieluniu oraz Aneksu Nr 1 do Porozumienia z dnia 18 września 2023 roku 

dotyczącego przekazywania środków z Powiatu Wieluńskiego do Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym  

w Gromadzicach  (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Przyjęcie informacji o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu na rok 2025. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Bożenie Krej.  

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Przemysław Krej – skarbnik powiatu powiedział, że przy podziale 

nadwyżki budżetowej za ubiegły rok i środków, które będą potrzebne na wypłatę 

wynagrodzeń, to powiat zapewni kwotę wskazaną w informacji o potrzebach 

oświatowych dla szkoły. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły Podstawowej 

Specjalnej nr 3 w Wieluniu na rok 2025 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 19 

Przyjęcie informacji o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Gromadzicach na rok 2025. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Bożenie Krej.  

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  o wysokości potrzeb oświatowych należnych dla Szkoły Podstawowej 

Specjalnej w Gromadzicach na rok 2025 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Informacja ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach Zarządu Powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym składzie. 

 

 

Pkt 20 
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Zapoznanie z pismem rodziców dzieci z Specjalnego Ośrodka Szkolno 

- Wychowawczego w Gromadzicach z prośbą o wsparcie działań na rzecz poprawy 

funkcjonowania placówki w Gromadzicach oraz z odpowiedzią Dyrektora placówki  

na kwestie poruszone w piśmie rodziców. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Barbarę 

Mazur, dyrektor SOSW w Gromadzicach. 

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW w Gromadzicach omówiła 

przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Zgłosił się Pan Jakub Jurdziński. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu Powiatu poprosił o 5 minut 

przerwy.  

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach Zarządu Powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym składzie. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd Powiatu zapoznał się  

z pismem w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z pismem rodziców dzieci  

z Specjalnego Ośrodka Szkolno- Wychowawczego w Gromadzicach z prośbą  

o wsparcie działań na rzecz poprawy funkcjonowania placówki w Gromadzicach oraz 

z odpowiedzią Dyrektora placówki na kwestie poruszone w piśmie rodziców.   

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 21 

Rozpatrzenie pisma Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego  

w Gromadzicach nr: SOSW.3110.6.2025 z dnia 13 marca 2025 r. w sprawie 

przyznania środków finansowych na wykonanie prac remontowych, zgodnie  

z załączonym pismem. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Pani 

Barbarze Mazur.  

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW w Gromadzicach omówiła 

przedmiotową sprawę. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy za kwotę około  

40 tys. zł można wyremontować pracownię artystyczną, gdzie prowadzone są zajęcia 

z przysposobienia do pracy oraz łazienki. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, na jaką kwotę 

zostało wcześniej wycenione. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że koszt remontu 

łazienek był wyceniony na kwotę 85 tys. zł a pracowni artystycznej na kwotę  

70 tys. zł.  

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW w Gromadzicach powiedziała,  

że wcześniejszy kosztorys był przygotowany przez osobę kompetentną osobę, która 

ujęła również dodatkowe rzeczy, jednak po przyjrzeniu się wraz z Panią wicedyrektor 

projektu, zrezygnowały ze zbędnych elementów i uczyniło dużo mniejszych koszt. 

Dodała, że w środowisku szkolnym jest wiele osób, które bezinteresownie wykonają 

niektóre prace remontowe.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy 40 tys. zł 

wystarczy na wszystkie prace.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, jeżeli został by 

przeprowadzony remont łazienek i pracowni, to na jaki okres czasu Powiat nie musiał 

by wykonywać prac remontowych w Ośrodku. 

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW w Gromadzicach odpowiedziała,  

że potrzebna jest modernizacja budynku, ale możliwe, że uda się wykonać te prace  

z środków z dofinansowania.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że na ten 

moment nie ma środków na remont elewacji budynku.  

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW powiedziała, że dachem „ucieka” 

ciepło z budynku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tego typu prace 

powinny być wykonywane z pomocą środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska w Łodzi.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że mowa  

o docieplenie stropodachu, a nie o samą elewacje.  

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW w Gromadzicach odpowiedziała,  

że jeszcze konieczna jest wymiana okien. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trwa  

w SOSW w Gromadzicach audyt energetyczny, który wskaże, co należy poprawić  

i na jego podstawie będą dokonywane zmiany wraz z finansowaniem zewnętrznym.  

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW w Gromadzicach powiedziała,  

że piece, które posiadają do ogrzewania budynku również należy wymienić. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że od 1 stycznia 2028 roku piec w ośrodku nie będzie spełniał wymogów.  

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu zapytał, czy 40 tys. zł  

na pewno wystarczy, ponieważ kosztorysant na pewno widział dokument otrzymany 

z Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Wieluniu (Sanepid) i czy modyfikacje przez 

dyrekcję Ośrodka pewnych elementów będą nadal spełniać wymogi zaleceń 

Sanepidu. Zapytał, czy zaproponowana kwota na pewno wystarczy na prace 

remontowe.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy zalecenia 

Sanepidu dotyczyły tylko toalet. 

Pani Barbara Mazur – dyrektor SOSW w Gromadzicach odpowiedziała,  

że tak.  
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Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu powiedział, że ma obawy, czy 

zaproponowana kwota wystarczy. Powiedział, że bardzo cieszy oszczędność 

dyrekcji, ale jednak świadomość przy takich pracach wystąpienia niespodziewanych 

wydatków skłaniają go do posiadania takich obaw.   

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zaproponował by przeznaczyć 

kwotę 45 tys. zł. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył pismo Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego  

w Gromadzicach nr: SOSW.3110.6.2025 z dnia 13 marca 2025 r. w sprawie 

przyznania środków finansowych w kwocie 45 tys. zł na wykonanie prac 

remontowych (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy  

w obradach Zarządu Powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu po przerwie. Zarząd Powiatu obraduje w pełnym składzie. 

 

 

Pkt 22 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o wyrażenie zgody na przyznanie godzin dla oddziału klasy 

menagerskiej na realizację dodatkowych zajęć edukacyjnych od roku szkolnego 

2025/2026. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał Panią Renatę 

Tatarę, dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy dodatkowe 

godziny nie będą wykraczać poza bon oświatowy. 

Pani Renata Tatara – dyrektor II LO w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Dodała, że to musi być zgodne z rozporządzeniem. Nadmieniła, że w porównaniu  

z osiąganym zyskami jest to niewspółmierne.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu o wyrażenie zgody na przyznanie godzin dla oddziału klasy menagerskiej  

na realizację dodatkowych zajęć edukacyjnych od roku szkolnego 2025/2026  

z zaznaczeniem, że liczba godzin nie może wykraczać poza bon oświatowy 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Z sali obrad wychodzi Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu obraduje w czteroosobowym składzie.  

 

 

Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie likwidacji Międzyszkolnej Bursy  

w Wieluniu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

Bożenie Krej. 

Pani Bożena Krej – naczelnik Wydziału Edukacji omówiła przedmiotową 

sprawę. 

Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu powiatu powiedział, że udowodniono 

zarówno ekonomicznie, osobowo oraz organizacyjnie zasadność likwidacji 

Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu. Dodał, że pozostaje również budynek, do którego 

jest plan. Zaznaczył, że takie argumenty podnosi w swej opinii Kurator Oświaty,  

a Związki Zawodowe Nauczycieli również są „za”. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 290/25 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie likwidacji Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu 

 

. 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 24 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego 

finansowanego ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu 

organizacji i koordynacji imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego  

w 2024 roku. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowego z wykonania zadania publicznego finansowanego  

ze środków budżetowych Powiatu Wieluńskiego z zakresu organizacji i koordynacji 

imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie 

współzawodnictwa sportowego klubów wiejskich Powiatu Wieluńskiego w 2024 roku 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Sprawozdanie ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wskazania reprezentantów 

Powiatu Wieluńskiego w Związku Powiatów Województwa Łódzkiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 291/25 w sprawie wskazania reprezentantów Powiatu Wieluńskiego w Związku 

Powiatów Województwa Łódzkiego (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan 

Krzysztof Dziuba). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 26 

Rozpatrzenie wniosku Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z dnia  

19 marca 2025 r. w sprawie przyznania środków finansowych w kwocie 300,00 zł  

na zakup karty podarunkowej, jako nagrody głównej w konkursie na logo 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego z dnia  

19 marca 2025 r. w sprawie przyznania środków finansowych w kwocie 300,00 zł  

na zakup karty podarunkowej, jako nagrody głównej w konkursie na logo 

Młodzieżowej Rady Powiatu Wieluńskiego (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – dot. uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 292/25 w sprawie opracowania układu wykonawczego – dot. uchwały Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 293/25 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – dot. uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu Panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 294/25 w sprawie opracowania układu wykonawczego – dot. uchwały Zarządu 

Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął powyższy 

punkt.  

 

Pkt 30 

Sprawy bieżące. 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że w tym punkcie jest do rozpatrzenia materiał pn.: „Podjęcie uchwały Zarządu 
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Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji Konkursowej do opiniowania ofert 

złożonych w ramach otwartego konkursu ofert dla organizacji pozarządowych oraz 

innych podmiotów wymienionych w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na powierzenie realizacji zadania 

publicznego, na zasadach regrantingu, dotyczącego rozwoju, promocji Powiatu 

Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, 

sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji 

zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2025 roku.”. Powitał 

Pana Zenona Kołodzieja, naczelnika Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej. 

Nadmienił, że Zarząd Powiatu ma wskazać osoby, które będą członkami komisji 

konkursowej. Przypomniał, że w ubiegłym roku w komisji był Pan Piotr Kędzia, Pan 

Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński oraz pracownik Wydziału Promocji  

i Aktywności Społecznej. Zaproponował by ten skład pozostał, zapytał Pana Piotra 

Kędzie, czy wyraża zgodę. Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu wyraził zgodę. 

Zaproponował by Wydział właściwy reprezentowała Pani Marta Woźniak. Zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 295/25 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w ramach otwartego konkursu ofert dla organizacji pozarządowych oraz innych 

podmiotów wymienionych w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na powierzenie realizacji zadania 

publicznego, na zasadach regrantingu, dotyczącego rozwoju, promocji Powiatu 

Wieluńskiego oraz aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie edukacji, kultury, 

sportu i turystyki, a także aktywizacji lokalnych społeczności w zakresie realizacji 

zadań publicznych w obszarze społecznym i prozdrowotnym w 2025 roku. zarząd 

Powiatu wskazał przedstawicieli Zarządu w Komisji w osobach: Pan Krzysztof Dziuba 

– wicestarosta wieluński, Pan Piotr Kędzia – członek Zarządu Powiatu i Pani Marta 

Woźniak – pracownik Wydziału Promocji i Aktywności Społecznej Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof 

Dziuba). 

Uchwała ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 31 

Wolne wnioski. 

 

 

Na XXX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie zostały złożone.  

 

 

Pkt 32 

Zamknięcie XXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Maciej Bryś – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku, 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął XXX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

Protokołowała: 

 

           Dorota Urbanek 

Referent  


